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Dear Mr.(Mrs.) ,

The organization committee of the International Conference of Pioneering Computer

Scientists, Engineers and Educators (ICPCSEE) 2018 (http://2018.icpcsee.org) invites

you to attend the conference. The conference will be held in Zhengzhou, China, Sep

21-23 2018, hosted by Henan Computer Federation and Zhengzhou Computer

Federation and Zhengzhou University and National Academy of Guo Ding Institute of

Data Science.

The ICPCSEE 2018 is a platform to bring together researchers, developers and

educators from academia and industry working in all interdisciplinary areas of Social

Computing to share their experience, and exchange and cross-fertilize their ideas.

ICPCSEE 2018 will serve as forum for the dissemination of state-of-the-art research,

development, implementation and applications within the Data Science.

We are looking forward for meeting you in Zhengzhou.

Yours sincerely,

GAN Yong
Zhengzhou Institute of Technology

Qiguang Miao
Xidian University

Program Committee
Chair of Program Committee of ICPCSEE 2018



Registration fee standard

Beijing Time
2018-05-26
before

2018-05-26~
2018-07-28

2018-07-28
after

Student Registration (A)： $66.00 $80.00 $130.00
Full Registration (non-author) (B)： $255.00 $265.00 $275.00
Author Registration( EI-CA) (C)： $380.00 $396.00 $412.50
Extra Publication Fee (Publication Fee for Extra Paper) (D)： $346.50 $363.00 $379.50
Hard-copy of Proceedings (E)： $66.00 $82.50 $132.00
Recommended SCI Journal Papers： $255.00
Recommended EI Journal Papers： $1200.00

Attendees could choose on-site registration after Sep 21, 2018 without any discount in registration fee.

For a participant who pays a author/full/student registration, she/he can:Participate in all sessions in

ICPCSEE 2018;Participate in all events including: keynotes, tutorials, workshops, reception, and

banquet .

Each accepted paper requires at least one author registration (C), even if all authors are students.

Location and Accommodation and Traffic

The conference location

Zhengzhou University (Second report hall of the integrated management center)

No.100 Science Avenue,Zhengzhou City, Henan Province China

Dear participants of Delegates:

Since the conference is held in summer in Zhengzhou, when booking a hotel room stays tight, please

book the accommodation as early as possible. For your convenience, we prove accommodation

booking services.If you want to use this service, please contact the hotel accommodation before

August 31st, provide your booking information. Thank you.

Conference service contacts

Registration and conference: ZeGuang Lu +86-0-18618211101

Recommended hotel

【Zhengzhou Bi Xiang International Hotel】(Registration Desk)The intersection of the science Avenue and

the sandalwood road in the Central Plains of Zhengzhou is 100 meters south.Near Yulan street, near the

new campus of Zhengzhou University, near the new campus station, line 1 of the metro line,

Zhengzhou University

Contacts: LI Cheng +86-0-17303838099

Deluxe single room (big bed, including dual early) : $35.00/day

Deluxe Double Room (double bed, including dual early) : $35.00/day

Luxury suites ( big bed, including dual early) : $60.00/day

Traffic:

Airport:

Zhengzhou Xinzheng International Airport：（65 km,about 90 minutes, take a taxi about ￥130 RMB.）

Railway station:

Zhengzhou Railway Station :(17 km,about 45 minutes, take a taxi about 40 yuan RMB)

Zhengzhou East Railway Station (High Speed Rail Station):(30 km,about 60 minutes, take a taxi about

60 yuan RMB)



ICPCSEE 2018（originally ICYCSEE）

International Conference of Pioneering Computer Scientists, Engineers and
Educators

2018 国际计算机前沿大会

2018 年 9 月 21 日至 23 日 中国·郑州

I n t e r n a t I o n a l C o n f e r e n C e o f P I o n e e r I n g C o m P u t e r S C I e n t I S t S , e n g I n e e r S an d ed u C a t o r S

邀 请 函

尊敬的 ：

我 们 诚 挚 的 邀 请 您 参 加 2018 国 际 计 算 机 前 沿 大 会

(International Conference of Pioneering Computer Scientists,

Engineers and Educators, ICPCSEE 2018)。本次会议将于 2018 年

9月 21 日至 23 日在中国·郑州举行，大会由河南省计算机学会、郑

州市计算机学会、郑州大学、河南理工大学、中科国鼎数据科学研究

院(北京)有限公司联合承办。

ICPCSEE 2018 旨在为来自学术界和工业界的研究者、开发者和

教育工作者提供一个展示成果和共享经验的交流平台。同时，ICPCSEE

2018 也将为数据科学领域的创新研究、开发、实施和应用提供一个

论坛，共同促进数据科学领域研究的突破和产业的提升。

我们热诚期待与您相会于美丽的郑州！

ICPCSEE 2018 组织委员会

国际青年计算机大会学术委员会

河南省计算机学会 郑州市计算机学会

郑州大学信息工程学院（代章）

2018 年 3月 30 日



注册费标准

2018 年 9 月 20 日以后可在现场缴费,现场缴费不享受优惠折扣注册。会议期间交通、食宿自理。

类型

金额

时间

2018-05-26

之前

2018-05-26~

2018-07-28

2018-07-28~

2018-09-20
现 场

资助研究生限额参会(A 类)： ￥ 400.00 ￥ 500.00 ￥ 800.00 ￥ 1000.00

普通参会者(B 类)： ￥1500.00 ￥ 1600.00 ￥ 1700.00 ￥ 2000.00

论文作者(C 类)： ￥2300.00 ￥ 2400.00 ￥ 2500.00 ￥ 2700.00

第二篇论文(D 类)： ￥2100.00 ￥ 2200.00 ￥ 2300.00 ￥ 2500.00

纸质版论文集(E 类)： ￥ 400.00 ￥ 500.00 ￥ 800.00 ￥ 1000.00

推荐SCI期刊论文作者(F类)： ￥1500.00 ￥ 1500.00 —— ——

推荐 EI 期刊论文作者(G类)： ￥7000.00 ￥ 7000.00 ￥ 7000.00 ￥ 7000.00

特别政策（不含 E 类、F 类、G 类）

1、持有 ICYCSEE 纪念邮票（编码版）享受注册费总额 8.5 折优惠。

2、往届会议期间进行论文报告宣讲的作者，享受注册费总额 8.5 折优惠。

3、往届会议录用或推荐的论文作者享受注册费总额 9 折优惠。

4、持有往届参会纪念明信片享受注册费总额 9.5 折优惠。

会议地点及住宿

尊敬的各位参会代表:
因会议期间郑州住宿较为紧张，酒店预留房间数量有限，请各位参会代表于 7 月 31 日

前预定住宿信息，以便为您提供会务服务。多谢合作，谢谢。

会议地点

郑州大学 综合管理中心 第二报告厅

地址：郑州市科学大道 100 号，郑大南门

注册及会务

联系人：鹿泽光 18618211101
郑州市计算机学会、郑州工程技术学院

联系人：王 嫣 18638142916

住宿及餐饮

联系人：

会议网址

http://2018.icpcsee.org

推荐宾馆

1)郑州碧祥国际酒店(设报到处) 科学大道与檀香路交叉口向南 100 米，近玉兰街

联系人：李诚 17303838099
2)速 8 酒店 郑州市高新区科学大道与腊梅路交叉口南 联系人：王东 13598807461

抵达交通

1）郑州火车站：17 公里，乘坐出租车约 40 元。

地铁 1 号线－郑州大学站(C 口出)，约 45 分钟

2）郑州火车东站：30 公里，乘坐出租车约 60 元。

地铁 1 号线－郑州大学站(C 口出)，约 1 小时

3）郑州新郑国际机场：65 公里，乘坐出租车约 130 元。

地铁城郊线(2 号线)－[紫金山站]换乘 [地铁 1 号线]－郑州大学站(C 口出)，约 2 小时




